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Abstract (en)
The turning device has a guideway (13) formed on the tong carrier (3), in which guideway the roller (16) of an oscillating lever (15) is guided. The
reciprocating motion of the guideway (13) is transmitted via the oscillating lever (15) to a pivot (14). The latter turns portion (A) in interaction with a
counterholder (22). For use on horizontal cross-transfer presses with a high production frequency for the forming of metal starting from lengths of rod.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Wendeeinrichtung weist eine am Zangenträger (3) angeformte Kulisse (13) auf, in welcher die Rolle (16) eines Schwinghebels (15) geführt ist.
Die hin- und hergehende Bewegung der Kulisse (13) wird über den Schwinghebel (15) auf einen Schwenkzapfen (14) übertragen. Letzterer wendet
den Abschnitt (A) im Zusammenwirken mit einem Gegenhalter (22). Verwendung an horizontalen Querförderpressen hoher Produktionsfrequenz zur
spanlosen Metallumformung ab Drahtabschnitten. <IMAGE>
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